
Zápis z 1. veřejného zasedání OZ obce Levínská Olešnice konaného dne 
7.března 2008  
 
Místo konání: KD Levínská Olešnice 
Program: dle pozvánek 
Přítomni: pp. Lízr Antonín, Pospíšilová Věra, Háková Hana, Lukeš Stanislav, Martínek Tomáš a 
Sucharda Pavel. 
 
1.Zahájení. Veřejné zasedání zahájil starosta obce. Dle presenční listiny jsou přítomni všichni 
členové OZ, tudíž je usnášení schopné 
 
Ověřovatelé zápisu: Lukeš Stanislav a Puš Jan 
Zapisovatelkou je Věra Pospíšilová 
Komise pro usnesení: Sucharda Pavel, Martínek Tomáš  a Hradecký Milan 
 
Hlasování o složení komise pro usnesení – souhlas všech členů OZ 
Doplnění programu schůze:  
 
Bod č. 4 doplnit o : prodej dřeva 
                                odměny zastupitelům 
                                výsledek inventarizace 
                                stanovení ceny za vodu 
 
Doplnění programu byla jednohlasně schváleno. 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ze dne 12.12.2007 a  schválení zápisu . Zápis byl 
k nahlédnutí na OÚ a je ověřovateli podepsán. 
 
2.Zpráva o činnosti.   
Zprávu o činnosti od minulého veřejného zasedání, přednesl pan starosta. Je přílohou tohoto zápisu. 
3.Projednání a schválení rozpočtu na rok 2008, k zápisu bude přiložen                     
4.Výsledek inventarizace za rok 2008 , k zápisu bude přiložen. Rozpočet i výsledek 
inventarizace přednesla pí Hana Háková. 
5.Cena za vodu 
Stanovení nové ceny za odběr vody, starosta seznámil zastupitele s důvody,proč je třeba zvýšit 
cenu. Byla zdražena elektrická energie, obec musí platit státu za vyčerpanou vodu a je rozdíl mezi 
vyrobenou vodou a vodou vyfakturovanou. 

Cena vody byla stanovena na 13,50 Kč/m3 
K tomuto bodu měl dotaz P.Sucharda,zda je 100% zamezeno černému odběru  a pan Lukeš 
se ptal na odběr vody nájemníků z čp .152 

6. Odměny zastupitelům                                                                                                                 
Sch válení  nařízení vlády č.37/2003 Sb  o odměnách členům zastupitelstev obc í              

7. Různé 
      Prodej dřeva na stavbu dle vyhlášky 
 
      Veřejná nabídka na odkoupení pozemku mezi Nádvorníkem a Dufkem 
       Zpráva o stavu veřejného pořádku v obci za rok 2007 přednesla Pospíšilová V. 
8. Diskuse 

p.Votoček – dotaz na zalesňování, je třeba se dohodnou s p.Trejbalem 
 



9. Schválení usnesení a závěr 
S návrhem usnesení z 1.veřejného zasedání v roce 2008 seznámil pan Pavel Sucharda. 
Zastupiteleé schválili toto usneseni všemi hlasy. 
 
Starosta konstatoval.že program VZ byl vyčerpán a ukončil zasedání s poděkováním všem 
přítomným za účast. 
Zapsala: Pospíšilová 
Ověřovatelé: 
 
V Levínské Olešnici dne 10.března 2008 

  


